
 

 
Huittisten kaupunki  muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  4/ 2023 
Aika 27.4.2023 klo 17:00  
Paikka K-Rauta Huittinen, Kauppiaskatu 1 
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   

Etänä Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu  
 

Kokouksen alussa K-Rautakauppias Antti Valkeapää kertoi kokemuksista yrittäjänä Huittisissa. Aloittanut 
joulukuussa 2022. Lisäksi myymälät Nokialla ja Saastamalassa. Henkilöstötilanne on hyvä, vakituisia 25, joista 
Huittisissa 11.   

 
1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen. 

 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen   

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi 

 

3§  Yrittäjyysmaakunta  

Satakunnan Yrittäjien toimitusjohtaja Markku Kivinen kertoi yrittäjyysmaakuntatavoitteesta, sen 

historiasta ja maakunnallisesta yhteismarkkinoinnista.  Seminaarin aihe on ’Mollista duuriin – 

Markkinointi, myynti ja kasvu’. Tapahtumassa on seminaareja, case-esimerkkejä, kumppaneita, 

verkostoitumista, yrittäjägaala ja jazz-ilta. Uutena tänä vuonna on maakunta-alue. Tapahtuma 

osuu maakuntaan noin kerran 20 vuodessa, viimeksi 2003.  

 

Tapahtuman maakunta-alueelle toivotaan mukaan kaikki Satakunnan kunnat, Huittinen mukaan 

lukien ja lisäksi kaksi yritystä per kunta. Kustannus 5000 €/kunta ja 2500 €/yritys. Sisältäen valmiin 

osaston. Kunta tekee sopimuksen osallistumisesta ja veloittaa yrityksiä.  

 

Moni kokouksen osallistujista kannatti osallistumista ja koki näkyvyyden merkittäväksi. Kaupungin 

kannalta 5000 euroa on iso raha markkinointibudjetista eli summa olisi pois muista panostuksista. 

Mahdollisuutta yrityksille osallistua voisi tarjota laajasti ja tiedustella kiinnostusta. Nähtiin, että jos 

Säkylä, Eura ja Kokemäki lähtee mukaan ja saa yritykset mukaan, niin Huittisten tulisi osallistua.  

  

4§ Osallistava budjetti – Resurssiviisas Huittinen 

Eniten ääniä sai varhaiskasvatuksen kierrätys -idea. Käytännön toteutuksesta keskustellaan 

varhaiskasvatuksen johtoryhmän, kiinteistöpäällikön ja siivoustyönjohdon kanssa.  

 

5§  Valtuustoaloite: Muuttajaesite uusille tulijoille  

Kuultiin Know your hoods -palvelun raportti (liitteenä) ja alustus nykyisistä vastaavista palveluista 



 

sekä toteutusvaihtoehdoista. Riikka esitteli nykyiset, olemassa olevat viestintätoimenpiteet. Lisäksi 

ehdotus tervetuloa-postikortin lähettämisestä.  

Keskustelussa todettiin, että jo olemassa olevat esitteet ja toimenpiteet ovat riittäviä. Kerran 

kuukaudessa lähtevä tervehdyskortti katsottiin hyväksi ideaksi ja varsinainen tervehdyspaketin voi 

noutaa kirjastoista.  Katsottiin, että voidaan käyttää Maankäytön Louhi –palvelun muuttajien 

yhteystietoaja. Tervetuloa -kortti ei ole mainontaa vaan julkinen tiedote.   

 

6§ Kesän tapahtumien markkinointiyhteistyöt 

- Keskusteltiin Huhtamo Filmifestivaalien ja LauttaRokin markkinointiyhteistyöstä 

- Riikka Peippo esitteli yhteistyösuunnitelmat ja budjetit. Kumpaankin tapahtumaan lähdetään 

mukaan noin 5000 eurolla.  

- Yhteistyöstä ei tarvitse tehdä päätöstä, sopimukset riittävät.  

 

7§ Muut asiat 

- Näytettiin Taikayöntien messuosaston seinä, jolla mennään Lahden messuille 6.-7.5. 

- 8.5. hallitus, jossa aiesopimus 

 

8§ Seuraava kokous  

Seuraava kokous on 11.5. klo 17.00 kaupungintalolla 

- Kotouttamissuunnitelma, TE-palvelu-uudistus 

 

9§ Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.25.  

 

 

Kokouksen puolesta  

 

 

 

 

Arto Metsämäki  Riikka Peippo  

Puheenjohtaja   Sihteeri 


